


<div data-bbox="60 232 552 286" style="border: 1px solid black; padding: 2px;"><b>RISALAH PENDEDAHAN PRODUK</b></div> <p>(Sila baca Risalah Pendedahan Produk ini sebelum anda membuat keputusan untuk melanggan <b>Penulisan Wasiat Islam &amp; Konvensional AMANAH WARISAN BERHAD (AWARIS)</b>. Sila baca juga terma &amp; syarat umum berkenaan dengan fasiliti ini.)</p>	<div data-bbox="852 259 1088 371" style="text-align: center;">  </div> <p><b>NAMA PRODUK:</b></p> <p><b>Penulisan Wasiat Islam &amp; Konvensional AMANAH WARISAN BERHAD (AWARIS)</b></p>
<p><b>1.</b>      <b>Apakah produk ini?</b></p> <p><b>A. <u>PENULISAN WASIAT ISLAM</u></b></p> <p>Bermaksud iqrar seseorang yang dibuat semasa hidup berkenaan dengan harta atau faedahnya, dilaksanakan setelah kematiannya untuk tujuan amal atau untuk tujuan lain yang dibenarkan oleh Undang-undang Islam.</p> <p>Ia adalah dokumen undang-undang di mana anda menyatakan hasrat anda untuk orang yang anda sayangi dan cara untuk mengagihkan aset anda setelah anda meninggal dunia. Seorang Muslim hanya dibenarkan untuk memberikan sepertiga (1/3) asetnya kepada orang yang disayangi, baik Muslim atau tidak, atau bersedekah selama ianya dibuat sesuai dengan undang-undang Syariah.</p> <p><b>B. <u>PENULISAN WASIAT KONVENSIONAL</u></b></p> <p>Wasiat adalah perakuan seseorang yang dibuat semasa hidup ke atas hartanya atau faedah untuk melengkapkan sesuatu bagi tujuan kebajikan atau tujuan yang dibenarkan oleh undang-undang setelah dia meninggal dunia kepada warisnya. Ia adalah dokumen yang menyatakan kehendak akhir anda. Setelah anda meninggal dunia, mahkamah akan membacanya, dan mahkamah akan memastikan bahawa kehendak terakhir anda dipenuhi.</p> <p>Wasiat Konvensional secara khusus adalah dokumen ikatan sah yang menawarkan individu untuk menyatakan kehendak mereka mengenai pembahagian aset mereka. Ini akan menggantikan Akta Pengedaran 1958, di mana anda boleh mengawal pengedaran anda kepada orang yang anda sayangi seperti ahli keluarga.</p>	
<p><b>2.</b>      <b>Siapa yang layak?</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Orang dewasa (umur 18 dan ke atas)</li> <li>• Waras</li> <li>• Tiada paksaan (tidak di bawah paksaan atau pengaruh yang tidak wajar)</li> <li>• Tidak dikenakan larangan undang-undang terhadap pengurusan harta / aset</li> </ul>	
<p><b>3.</b>      <b>Apakah konsep Syariah yang terpakai?</b></p>	

## a) Fara'id

Segmen undang-undang Islam yang berkaitan dengan pembahagian harta pusaka individu yang telah meninggal dunia di kalangan keturunannya sesuai dengan ketetapan Allah (Tuhan) dalam Al-Quran, dan sesuai dengan tradisi atau tradisi Rasulullah SAW. Semua dokumen yang diterima berdasarkan Syara'dan disahkan oleh Penasihat Syariah kami.

**4. Apakah faedah mempunyai Wasiat dengan Amanah Warisan Berhad (AWARIS) berbanding yang lain?**

AWARIS menyediakan perkhidmatan amanah kepada individu, komuniti, syarikat, institusi kewangan, koperasi, badan amal dan individu berprofil tinggi. Kami menawarkan perkhidmatan pemegang amanah yang bebas, berkepercayaan dan berpengalaman untuk pelbagai pengaturan amanah, dari portfolio amanah kecil hingga pengaturan amanah yang lebih besar dan lebih kompleks, termasuk amanah berasaskan harta tanah. AWARIS menawarkan perkara berikut:

1	<b>PELAKSANA &amp; PENTADBIR</b>	MEMPERCEPATKAN & MEMUDAHKAN PENGURUSAN PUSAKA SELEPAS MENINGGAL DUNIA DENGAN PELANTIKAN AWARIS YANG MERUPAKAN PAKAR PELAKSANA SEMASA HIDUP
2	<b>PEMEGANG AMANAH</b>	MELINDUNGI KANAK - KANAK BAWAH UMUR DAN ORANG KURANG UPAYA, DENGAN PELAKSANAAN AMANAH YANG HANYA DIBENARKAN MELALUI AKTA PEMEGANG AMANAH 1949
3	<b>BANTUAN DIKALA KESUSAHAN</b>	10% PENDAHULUAN DARIPADA PUSAKA TUNAI
4	<b>PLATFORM DIGITAL YANG EFISIEN</b>	PENTADBIRAN MELALUI LAMAN WEB AWARIS 'ONLINE' YANG CEPAT & MUDAH
5	<b>PATUH SHARIAH</b>	SEMUA PRODUK LEGASI ADALAH PATUH SHARIAH
6	<b>BERPATUTAN</b>	KADAR TERBAIK DI PASARAN, DENGAN KEBAJIKAN PELANGGAN DIJAGA SETIAP MASA

**5. Berapa yuran dan caj yang perlu saya bayar?**

Bayaran untuk menulis Wasiat dengan Amanah Warisan Berhad (AWARIS) adalah RM 1,200.00 untuk Wasiat Komprehensif [Wasiat + Khairat (Takaful)] dan RM 500.00 (Asas Wasiat Sahaja).

Sebarang perubahan dalam penulisan wasiat adalah percuma di AWARIS Online. Tidak dikira dari jumlah aset yang terlibat, dan ini juga memberi kesan baik terhadap hak penjagaan.

**6. Apakah risiko yang terlibat?**

- Risiko yang berkaitan adalah ada kemungkinan waris tidak menyedari penulisan Wasiat oleh pewasiat. Oleh itu, 1 kad penjagaan yang menunjukkan kewujudan Wasiat akan diberikan kepada pelanggan untuk keselamatan mereka.
- Waris juga boleh mempertikaikan isi Wasiat dan merubah agihan harta pusaka dengan persetujuan semua waris. Ini mungkin melambatkan proses jika ada waris membantah perubahan tersebut.
- Sekiranya, pada masa kematian pelanggan, waris yang dinamakan dalam Wasiat berusia di bawah 18 tahun, bahagiannya akan diamanahkan kepada penjaga yang dilantik untuk pentadbiran

	sehingga dia mencapai usia 18 tahun .
<b>7.</b>	<b>Apa yang perlu saya lakukan sekiranya maklumat hubungan saya diubah?</b>
	Penting bagi anda untuk memaklumkan Amanah Warisan Berhad melalui e-mel <a href="http://www.awarisgroup.com">www.awarisgroup.com</a> atau menghubungi di talian <b>03- 6263 9990</b> . Oleh itu, anda juga boleh mengemas kini maklumat peribadi anda di AWARIS Online. Ini adalah untuk memastikan bahawa semua surat-menyurat sampai kepada anda tepat pada masanya.
<b>8.</b>	<b>Aset mana yang boleh menjadi legasi dalam Wasiat?</b>
	Legasi Wasiat terdiri daripada harta alih dan harta tak alih. Aset bergerak termasuk akaun bank, bon, kereta, wang tunai, insurans / takaful, dan saham syarikat, tetapi tidak terhad kepada. Contoh utama aset tidak alih termasuk tanah, hartanah, dan bangunan.
<b>9.</b>	<b>Apa yang akan berlaku setelah pendaftaran Wasiat dengan AWARIS?</b>
	Setelah melakukan pra pendaftaran dengan cawangan Bank Muamalat, pelanggan akan menerima pesanan SMS ID pengguna dan kata laluan sementara untuk masuk ke AWARIS Online. Terdapat banyak ciri yang memudahkan pelanggan meneroka dan mengubah kehendak mereka dengan AWARIS. Ia sangat mudah dan pindaan dapat dilakukan tepat pada waktunya.
<b>10.</b>	<b>Dimanakah saya boleh mendapatkan maklumat lebih lanjut?</b>
	<ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Sila kunjungi mana – mana cawangan kami di seluruh negara dan sebarang pertanyaan sila hubungi <b>AMANAH WARISAN BERHAD HQ</b> di:   <b>AMANAH WARISAN BERHAD</b>  M2-12-03, 8 TRIUM,  Menara 2, Jalan Cempaka SD 12/5,  Bandar Sri Damansara,  52200 Kuala Lumpur   Careline: +603 - 6263 9990  Website : <a href="http://www.awarisgroup.com">www.awarisgroup.com</a></li> </ul>